
Skolebestyrelsesmøde - Lindevangskolen 

21.2.2023 

17.00 – 19.00 

På Personalecaféen 

Bestyrelsens medlemmer 

Katrine Lester, KL, formand | Freja Stevenson, FS, næstformand | Susan Frandsen, SF, forældrevalgt | 

Henriette Petersen, HP, forældrevalgt | Carsten Kjær Joensen, CJ, forældrevalgt | Maral Namin, MN, 

forældrevalgt | Lars Boysen Christensen, LC, forældrevalgt | Helen Zachariassen, HZ, 

personalerepræsentant | Sanne Andersen, SA, personalerepræsentant 

Pia Vingaard, PV, klubleder| Lis Johansen, LJ, SFO-leder, ordstyrer | Helle Frederiksen, HF, viceskoleleder 

| Gregers Lau Hansen, GH, Skoleleder, referent |  

Emil Englund, EE, elevrepræsentant| Pippi Lester, PL, elevrådsrepræsentant| 

Afbud fra: Helle Frederiksen, Helen Zachariassen, Sanne Andersen,  

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

Pkt. 1 17.00 Godkendelse af dagsorden og referat 

Ref:  

.Godkendt 

 

 

Pkt. 2 17.05 Nyt fra: 

Forældrevalgte/formand 

Ref:  

Katrine informerer om fælles høringssvar vedr.besparelser på skoleområdet fra alle 

skole. Katrine er medunderskriver af dette. (Bliver bragt i FrederiksbergLiv.) 

Debat om hvorvidt vi skal være medlem af Skole & Samfund. 

Der er rod med udbetalingerne af honorarer til skolebestyrelsesarbejdet. Bianca 

tjekker op på dette. 

Der er stadig ikke helt styr på dagsordner og referater på skolens hjemmeside. 

 

Elever 

Ref:  

 

Alle 



Side 2 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

Der arbejdes med videoen vedr. badeforholdene. Muligvis færdig i denne uge – uge 

8. 

Vi oplever en skole med en del uro på gangene. Boldspil, løben rundt og høje 

stemmer er en del af hverdagen. Vi ønsker mere rolige undervisningsomgivelser, 

og der er derfor fokus på hvordan elever og personale færdes på skolen. Elevrådet 

ønsker en skærpet opmærksomhed på dette. 

Elevrådet har et ønske om basket-net på den store boldbane. Vi tjekker priser og 

sætter gang i istandsættelsen. 

 

Medarbejdere 

Ref:  

God energi i SFO’en. Drifter godt og gode dage. 

 

Ledelse 

Ref:  

Terminsprøver, prøvetest og trivselsmålingen er afviklet – eller i gang.  

Litteraturfestivallen er afviklet på bedste vis! Afsluttet med koncert af Alberte. 

UgeSex afviklet for alle klasser. Fine forløb  

Toiletkampagne i uge 8 med fokus på ”Det psykiske toiletbesøg” Følges op med det 

fysiske miljø senere på skoleåret. 

Vi forventer 4 børnehaveklasser kommende skoleår. 

    

Pkt. 3 17.40 Byggesag 

• Gennemgang af hovedpunkterne i det kommende arbejde med 

renovering og modernisering af Lindevangskolen.  

 

Ønsker til deltagelse, processen, fokusområder ift. 

moderniseringen etc.  

 

Ref: 

GH gennemgår mål, økonomiske rammer og procesplan. (Bilag med referatet.) 

Vi inviterer Børne- og ungedirektør, projektleder, Marie Louise Refsgaard mf. til 

et af de kommende møder! 

 

 

GH 

 

Pkt. 4 

 

18.00 

 

Status på toilet og badeforhold 

 

KL 



Side 3 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

Opfølgning på henvendelsen vedr. manglende varmt vand mm. 

Ref: 

    

 

 

 

 

 

Pkt. 5 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 6 

 

 

 

 

 

18.15 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

18.30 

• Katrine har forgæves forsøgt at komme igennem til BBE. Herefter 

henvendelse til Ruben Kidde. Dd. er der kommet svar fra Ruben Kidde. 

Han vil tage sagen videre! 

• Elevrådet har målt temperaturen i bruserne til 21,7 grader.  

 

 

Kønsopdeling. 

• Status. 

 

Ref: 

Elevrepræsentanterne har tjekke op hos DSE. Der er ingen officiel politik vedr. 

omklædning, men læner sig op ad anbefalingen omkring toiletter, hvor det 

anbefales en 3. mulighed. (Kønsneutralt toilet.) 

Kan der søges puljemidler til opdatering af omklædningen?  

Servicelederen er i gang med at undersøge hvad bruseadskillelse koster. Vender 

tilbage med dette, ved et af de kommende møder. 

Vi fortsætter med at presse BBE ift. de temmelig ringe omklædningsforhold. 

Drøftelse af tvangen ift. omklædning og bad før/efter idræt. Er det vigtigt eller 

kunne man gøre det et frivillighedsprincip? Hvis målet er at skærpe interessen for 

idræt og badet er en hindring for deltagelsen, er det så vigtigt at fastholde 

badeprincippet? Skolebestyrelsens holdning er, at badning er en fast del af 

idrætsundervisningen. Alle elever bør derfor bade efter endt undervisning.  

 

 

 

Mobilpolitik. 

• Opfølgning på sidste mødes fokus.  

 

Ref. 

 

 

 

 

 

PL/EE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

GH 

    

  

 

Udkastet il mobilpolitikken drøftes. Flere konstruktive ændringsforslag til 

politikken.  

Politikken redigeres og fremlægges til beslutning på kommende møde. Endvidere 

bliver det et punkt på kommende kontaktforældremøde d.13.4.23. 

 



Side 4 

Punkt Kl. Indhold 

 

Ejer 

 

 

    

    

Pkt. 7 18.50 Evt  

   

• Vikardækning i udskolingen. 

 

Opfordring til kommunikation om skolebestyrelsens beslutning vedr. 

vikardækning i udskolingen. Og til at sikre at personalet altid lægger 

materiale ved planlagt fravær! 

 

• Formandsrådsmøde d. 8.3.2023 – her på Lindevangskolen 

 

• Opfordring fra Pippi til en revidering af røgfri/nikotinfri skole. 

 

 

 

 

 Bilag:  

 

Kommende møde: 

 

• Medlemskab af Skole & Samfund 

• Byggesag – invitation og information 

• Badeforhold – Status 

• Mobilpolitik – Til beslutning. Maral mf. reviderer og kommer 

med endeligt forslag 

• Brug af røg/nikotin på Lindevangskolen. (Freja kommer med et 

udspil!) 

 

 

 

    

 


